
PROTOKOLL nr 4 

vid sammanträde den 22/1 1974 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Kaj Alm (§§ 44-47), 
Karl Liliequist, sekr.

§ 44: Protokollsjustering:
Sedan sammanträdet öppnats av Roland Erixon med konstaterande av 

tidigare bestämd sammanträdesdag, den 21/1 ändrats till den 22/1, föredrogs 
protokollen nrs 1, 2 och 3, vilka godkändes i föreliggande skick. Sedan 
Car1-Hjalmar Bodman övertagit mötesledningen justerade han de nämnda pro
tokollen.
§ 45: Godkänd dagordning:

Efter komplettering godkändes föreliggande dagordning till att om
fatta 18 punkter.
§ 46: Anslagsärenden:

Redogjorde Kaj Alm för bowlingsektionens anslagsäskande alternativt 
Önskan om ett lån på 1.000 kr. med framhållande av att sektionens ekonomiska 
anslutningsvillkor till DIF av uppgiven årgång 1919 ej kunde gälla för 
evigt att bestå i en anslagslös tillvaro. Resekostnaderna för div. II-
deltagandet kunde ej längre bäras av sektionskassan eller de enskilda med
lemmarna.

Beslöts att pröva framställning en i sammanhang med övriga anslags
ärenden.
§ 47: Fäktningsärende:

Föredrogs en framställning från fäktningssektionen om bidrag för 
redan gjord SM-representation. Konstaterades att sektionsstyrelsen ännu 
ej efterkommit ett tidigare beslut att till kansliet rapportera antalet 
i vanlig ordning inskrivna medlemmar.
§ 46: Beslut i anslagsfrågor:

Beslöts att av lotterimedel medge bowlingsektionen ett anslag på 
kr. 1.000:-

Beslöts avslå brottningssektionens framställning om bidrag till 
resekostnader för seriematch i Sundsvall med hänvisning till att sektionen 
i dagarna av lotterimedel fått tillgodogöra sig kr. 6.500:-

Beslöts medge fäktsektionen SM-bidrag med begärda kr. 1.800:- så 
snart redovisning av antalet medlemmar inkommit.

Beslöts att i avvaktan på hyresbidrag medge boxningssektionen ett 
bidrag på kr. 1.000:- av lotterimedel för dellikvid av dess uppgivna kvar
talshyra (kr. 1.872:-)
§ 49: Kommande sammanträden:

Fastställdes följande sammanträdesdagar för ÖS: 
11/2 och 18/2 1974.

(forts.)
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(forts. ÖS-protokoll nr 4 i DIF den 22.1.74)

§ 50: Ärenden för Förtroenderådet:
Bland ärenden att ta upp vid sammanträdet den 30/1 i Förtroende

rådet motiverades bl.a. följande:
a) ekonomiska frågor till mass-media
b) stadgarna; förslag under utskrivning att tillställas sektions

styrelserna
c) direktiv kring bingo och lotterier
d) ÖS-priser till sektionerna
e) kallelser till Förtroenderådets sammanträden; efter ett uttalande 

av ordföranden beslöts att endast sektionernas ordföranden eller 
ersättare skall kallas, men att revisorerna äger närvara på eget 
initiativ. Ingen inbjudan till Supporterklubben, revisorssupple
anter, lotteristyrelsen och motsvarande partner. Dock skulle 
till sammanträdet den 30/1 av särskilda skäl Ulf Örnmarker kallas 
att redogöra för lotteri- och bingoärenden.

§ 51: Ungdoms-bingo:
Efter rapport av Reine Gustafsson syntes en sådan situation i 

fråga om fotbollens ungdomsavdelnings bingotillståndsansökan föreligga, att 
en undersökning om hur ärendet handlagts omgående skall göras. Enligt en 
tidigare uppgift hade avdelningens bingo i ett första skede resulterat i 
en större förlust, varefter i ett nytt skede ett förbättrat resultat hade 
börjat skönjas. Det anmäldes också att ishockeyns ungdomsavdelning opererat 
utanför lotteristyrelsen och sökt resp. erhållit ett tillstånd, varigenom 
kvoten för föreningen närmast skulle vara fylld.

Beslöts att en redan insänd anhållan om bingotillstånd ej skulle 
fullföljas förrän lotteristyrelsen och ÖS gemensamt överlagt i ärendet.

Anmäldes protokoll nr 1 från lotteristyrelsen av den 16/1/74.

§ 52: Materialanslag:
Rapporterades att från Idrottsförvaltningen inkommit besked 

om beslutad materialtilldelning till bandy, bowling, orientering, ishockey, 
skidor, handboll, boxning, cykel och bordtennis. Då kvantiteterna i vissa 
fall verkade överraskande små, skall tilldelningen kollas mot de av sek
tionerna gjorda beställningarna. (Senare inkom besked för fotbollsmaterial 
och tilläggsmaterial gällande handboll).
§ 53: Ekonomiskt anslag:

Föredrogs skrivelse från Idrottsförvaltningen om ett bidrag för ung
domsverksamheten på kr. 50.000:- med utbetalning till föreningen under februari 
§ 54: Inbjudna för ekipering:

Redogjorde skattmästaren för kostnaderna för en ekipering via KF av 
fotbollens A-trupp jämte styrelse. Beslöts låta skattmästaren ordna prov- 
och andra detaljer och att ÖS skulle inrymmas i en beställning att senare 
även komma att gälla ishockeyns A-trupp och styrelse. Beslöts att uppmuntra 
kanslipersonalen (Danielsson, Kjällström, Modin, Ribbing och Rangvlad Gott
fridson) med en motsvarande mundering.
§ 55: Skrivelser:

Föredrogs förslag till skrivelse från slalomsektionens ordförande 
till mass-media under rubriken ”Sover idrottsförvaltningen”. Skrivelsen 
hade stoppats vad gäller mass-media och i stället underställts förvalt
ningen för ett direkt bemötande.

Föredrogs skrivelse från Patentverket om inregistrering av för
eningens klubbmärke och skrivelse från Länsstyrelsen om Djurgårdens ekono
miska förening upa. Bägge ärendena skall fullföljas genom sekreteraren.

(forts.)
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§ 56: Kanslitjänsten;
Genomgicks ett större antal ansökningar gällande den ledigförklarade 

tjänsten som kanslichef. Efter utgallring av ett antal kvalificerade kan
didater beslöts uppdra åt Roland Erixon, Reine Gustafsson och Rolf Theblin att 
ta en personlig kontakt med dessa för någon form av testning. Från Sture 
Danielsson hade anmälts en önskan att snarast få ersättaren utsedd.
§ 57: Möte med ishockeystyrelsen:

Beslöts att kalla ishockeysektionens styrelse till sammanträde på 
Stadion den 11/2 1974 kl. 19.30.
§ 58: Övriga ärenden:

Meddelade Theblin att ingen omedelbar utrymning av Stadionlokalerna 
var aktuell men att det i alla fall är lämpligt undersöka lokalmöjlig
heter på andra håll. Lövdahl rekommenderade att boxningslokalen vid Ponton
järsgatan kunde tas i anspråk för cykel- och annan konditionsträning, och 
Liliequist gavs i uppdrag undersöka möjligheterna att härbärgera bandy
sektionen på Söderstadion.

Rapporterades att föreningens deklaration skall bli klar inom före
skriven tidsrymd för att undertecknas av ordföranden. Till de olika sek
tionerna har utgått besked om att inkomma med löneupgifter till kansliet.

Rapporterades att fotbollens resurskommitté anmält goda möjligheter 
till en välbetald tröj-reklam, sedan Practica beslutat avslå en förnyelse 
av 1973 års överenskommelse.

Rapporterade Lövdahl, att Frank Anderssons återgång till Trollhättan 
för en återbetalning av kr. 2.000:- till Djurgården var definitiv och att 
brodern Tommy (fotboll) också skulle följa med.

Föredrogs fotbollsstyrelsens protokoll nr 5 med upplysningar även i 
andra övergångsfall: Curt Olsberg klar för DIF med kort karens från MFF. 
Ur protokoll 6 utlästes också att ungdomsavdelningen fått i uppdrag att om 
möjligt ”handlägga avdelningens angelägenheter utan särskilt arvoderad ar
betskraft”.

Beslöts uppvakta Olle Ekberg (Stadion-allt-i-allo) på 60-årsdagen 
den 26/1/74 med silverhästskon nr 33 och att föreslå fotbolls- och ishockey
styrelserna medverkan i uppvaktningen med en kaffefest på Stadion dagen 
innan.


